

Lisa-Karen Mannefeld

Verfassungsrechtliche Vorgaben für die europäische Integration

Die Rechtsprechung des deutschen und des italienischen Verfassungsgerichts

[Constitutional Requirements for European Integration. The Jurisdiction in German and Italian Constitutional Court Rulings.]



Published in German.

Since European integration began in the 1970s, Germany's constitutional court has – in terms of the limits of constitutional identity, the protection of fundamental rights and ultra-vires reviews – been developing detailed jurisdiction. Lisa-Karen Mannefeld contrasts German handling of the situation with corresponding case law in Italy and the Czech Republic.

Lisa-Karen Mannefeld Geboren 1988; Studium der Rechtswissenschaften an der Universität Osnabrück mit dem Schwerpunkt Europäisches Öffentliches Recht und seine Grundlagen; 2012 Erste Juristische Prüfung; Wissenschaftliche Mitarbeiterin und Promovierende am Lehrstuhl für Öffentliches Recht, Europarecht und Rechtsvergleichung an der Universität Osnabrück; seit 2015 Rechtsreferendarin am OLG Düsseldorf.

2017. XX, 355 pages. VEEu 11

ISBN 978-3-16-155176-5
sewn paper 94,00 €

Order now:

[https://www.mohrsiebeck.com/en/book/verfassungsrechtliche-vorgaben-fuer-die-europaeische-integration-9783161551765?](https://www.mohrsiebeck.com/en/book/verfassungsrechtliche-vorgaben-fuer-die-europaeische-integration-9783161551765?no_cache=1)

order@mohrsiebeck.com

Phone: +49 (0)7071-923-17

Fax: +49 (0)7071-51104